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Marszałek Adam Jarubas spotkał się z wójtem Dwikoz Markiem Łukaszkiem. Rozmowa dotyczyła złożonych przez gminę
wniosków do Świętokrzyskiego Programu Odnowy Wsi a także modernizacji drogi wojewódzkiej 777.
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* * *

Na temat realizacji w województwie świętokrzyskim projektu Telemedycyna Marek Gos,
członek Zarządu Województwa rozmawiał będzie z doc. dr Janem Suwałą z Wyższej Szkoły
Handlowej w Kielcach. Celem projektu jest budowa systemu telemedycznego obejmującego
różne  instytucje  służby  zdrowia.  Projekt  ma  za  zadanie  usprawnienie  systemu  służby
zdrowia w województwie na poziomie organizacyjnym, medycznym i technologicznym.

* * *

Gośćmi Marcina Perza, członka Zarządu Województwa byli wiceprezydenci Kielc Czesław
Gruszewski  i  Tadeusz Sayor.  Tematem spotkania  była  budowa lotniska w Obicach pod
Kielcami i ubiegłotygodniowa wizyta ekspertów Komisji Europejskiej. Rozmawiano również o
inwestycjach drogowych w Kielcach oraz planach miasta dotyczących zagospodarowania 
rezerwatu przyrody Kadzielnia.


